
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος & Ενέργειας 

Θέμα: «Απαντήσεις για τους μικροεπενδυτές των φωτοβολταϊκών στη 

Δυτική Μακεδονία» 

Η Βουλευτής Κοζάνης κ. Βέττα Καλλιόπη καταθέτει αναφορά προς τον κ. 

Υπουργό Περιβάλλοντος & Ενέργειας, με συνημμένη την από 16.11.2020 

ανακοίνωση του Συνδέσμου Επενδυτών Φωτοβολταϊκών Περιφέρειας Δυτικής 

Μακεδονίας, με αφορμή τις εξαγγελίες του κ. Χατζηδάκη για την 

«αντιμετώπιση του ελλείμματος του ΕΛΑΠΕ και την εύρυθμη λειτουργία της 

αγοράς». Όπως υποστηρίζεται στην ανακοίνωση, αν αυτά τα μέτρα 

εφαρμοστούν μέσα στο ήδη σκοτεινό περιβάλλον της βίαιης 

απολιγνιτοποίησης, ουσιαστικά θα απωθήσουν εξίσου βίαια και τους 

μικροεπενδυτές, προς όφελος μόνο των μεγάλων επιχειρηματικών ομίλων, 

ερήμην της τοπικής κοινωνίας. Παράλληλα, ο Σύνδεσμος επισημαίνει –και 

αιτείται απαντήσεων- για τα συγκεκριμένα προβλήματα που έχουν ανακύψει 

κατά τη διαδικασία αδειοδότησης των μικρών φωτοβολταϊκών έργων, η οποία 

συντελείται εν μέσω ασφυκτικών προθεσμιών, παραβλέποντας τις συνθήκες 

που δημιουργεί η πανδημία και το καθολικό lockdown που έχει επιβληθεί στη 

χώρα.   

 

Επισυνάπτεται η ανακοίνωση με τα αναφερόμενα σχετικά. 

Παρακαλούμε για την απάντησή σας και τις σχετικές ενέργειες καθώς 
και να μας ενημερώσετε σχετικά. 

 

Αθήνα, 24 Νοεμβρίου 2020  

 

Η καταθέτουσα βουλευτής 

Βέττα Καλλιόπη  


